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初三英语下册作文范文 第一篇In modern society, most people are under the higher pressure than everbefore and some people cannot handle...
初三英语下册作文范文 第一篇
In modern society, most people are under the higher pressure than everbefore and some people cannot handle the stress well and choose some extremeways to avoid or settle their , is stress a bad thing? As far as Iam concerned, everything has two coins, and we also need to realize it from twoaspects.
For one thing, stress is a kind of mental burden caused by nervousness oranxiety. In modern society, stress is mostly caused by the high requirements orheavy burden from surroundings or us, such as stress from peers or stress ineconomy. If we cannot handle the stress well, we would be easy to be in anegative mood and lost our motivation and courage to keep going or struggle withdifficulties. In this aspect, stress is a threat for our body and mental.
However, for another, stress can also be changed into a kind of motivationif we handle it well. For example, when you find that you are surpassed by yourclassmates in an examination, you feel stressful but at the same time, you alsotell yourself that you need to work harder to surpass him next time. Under thisstress, you will find yourself have more motivation and energy to study. In thispoint, is a propeller for us to get more improvements.
stressThus, we need to use a dialectical method to treat stress and handleit properly.
初三英语下册作文范文 第二篇
>一、教学安排
第1--2周 反比例函数
第2--4周 锐角三角函数
第5周 投影与视图和本期内容测试
第6周 复习七年级数学
第7--8 周 复习八年级数学
第9--10周 复习九年级数学
第11-12周 专题复习和中考模拟测试
第13周 查漏补缺，中考考前培训
>二、在教学过程中抓住以下几个环节
（1）认真备课。认真研究教材及考纲，明确教学目标，抓住重点、难点，精心设计教学过程，重视每一章节内容与前后知识的联系及其地位，重视课后反思，设计好每一节课的师生互动的细节。
（2）上好课：在备好课的基础上，上好每一个40分钟，提高40分钟的效率，让每一位同学都听的懂，对部分基础较差者要循序渐进，以选用的例题的难易程度不同，使每个学生能“吃”饱、“吃”好。
（3）注重课后反思，及时的将一节课的得失记录下来，不断积累教学经验。
（4）批好每一次作业：作业反映了一节课的效果如何，学生对知识的掌握程度如何，认真批改作业，使教师能迅速掌握情况，对症下药。
（5）按时检验学习成果，做到单元测验的有效、及时，测验卷子的批改不过夜。考后对典型错误利用学生想马上知道答案的心理立即点评。
（6）及时指导、纠错：争取面批、面授，今天的任务不推托到明日，争取一切时间，紧紧抓住初三阶段的每分每秒。课后反馈。落实每一堂课后辅助，查漏补缺。精选适当的练习题、测试卷，及时批改作业，发现问题及时给学生面对面的指出并指导学生搞懂弄通，不留一个疑难点，让学生学有所获。
（7）积极与其它老师沟通，加强教研教改，提高教学水*。
（8）经常听取学生良好的合理化建议。
（9）以“两头”带“中间”战略思想不变。
（10）深化两极生的训导。
>三、不断钻研业务，提高业务能力及水*。
积极参加业务学习，看书、看报，参加学校组织的培训，使之更好的为基础教育的改革努力，掌握新的技能、技巧，不断努力，取长补短，扬长避短，努力使教学更开拓，方法更灵活，手段更先进。
>四、分层辅导，因材施教
对本年级的学生实施分层辅导，利用优胜劣汰的方法，激励学生的学习激情，保证升学率及优良率，提高及格率。对部分差生实行义务补课，以提高成绩。
>五、严格按照教学进度，有序的进行教学工作。
用心去做，从细节去做，尽自己追大的努力，发挥自己最大的能力去做好初三毕业班的教学工作。
>六、强化复习指导。
分二阶段复习：
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Saturday Nov. 15, 20XX Cloudy
My teacher gave me an assignment xxxexperience lifexxx last week. I had been thinking how to finish it because I had never done any thing by myself before.
Mother was out today. It was a good chance to complete the assignment. Seeing the barrel was empty, I decided to fetch water from the well.
I took the empty barrel and went towards the well outside the yard. It snowed yesterday, so the alley was very slippery. A layer of thickice was frozen on the platform of the well. I was frightened by the sight, but I gathered my courage to walk towards it. I stepped on the platform carefully. After standing steadily and squatting down slowly, I hooked the barrel at the end of the rope and put the rope down slowly. I made an effort to drag the barrel up after it was filled with water. I was very careful because it was easy to slip and fall. Then, I carried the barrel of water and returned to my house. My figners were frozen stiff. The alley was so slippery that I walked with difficultly. Suddenly, I slipped and fell down, water in the barrel totally poured down on the ground. I realized my effort was in vain. I hated myself.
I failed to finish the assignment but I did experience life through a trifle which seemed easy but difficult to do well. Such was my first experience of life.
初三英语下册作文范文 第四篇
Summer can be very hot in southern Taiwan where the temperature usually goes up to 32C or more. Because of the heat it is a trying experience to go to school or do anything else in a place that is not air-conditioned.
Also because of this I stay at home most of the time during the summer vacation and only occasionally go to the beach to plunge myself into the cool water as a way to keep my body less sticky. Actually I like swimming and think nothing is more refreshing than a swim.
In the summer vacation that has just ended I went swimming many times with my classmates and we all had a good time. This summer vacation, however, was not spent entirely in seeking fun. As a second-year senior student I had to prepare myself for the college entrance examinations that were only a year away.
In other words, I must find time to study, too. So I pided my time between work and play during the summer vacation and derived much benefit from this arrangement.
初三英语下册作文范文 第五篇
My school isn’t too big, but it is very beautiful. In spring, it’s covered with green trees ,and some birds are singing in the trees. So all of the students like My school very much. My school has 18 classes-here are 3 grades, and there 6 classes in each grade. In My school, there is a big football fields, two basketball cMyts, and some pingpong cMyts and so on.
They are all My favorite places. Classrooms are My study places. We have classes here. It’s My knowledge paradise. All of My teachers work very hard without any complain. So all of students love teachers, and teachers love students, too. Every of us make up My mind to study hard. We all want to learn as much knowledge as we can. We also want to make My teacher happy and feel proud of us.
My school is really a good place for us to study in.
初三英语下册作文范文 第六篇
Tomorrow is Teachers’ Day and I can’t help thinking of my teachers. They do the great job in the world.
In the vast ocean live many creatures with great intellectual and physical capacities. Dolphin is one of those great creatures, whose capacities to think and move at an astounding rate puzzle those who study their behaviors, Dolphins possess something that makes them different from all the other sea creatures.
It is not strength or speed but the size of their brains. Dolphin\'s brain is almost the same size as that found in the human head. They live for a ling time.
Dolphins\'babies are born in the water. They can grow up to three and a half meters long.
Dolopins use sound to help them find their way, look for their food and talk with each other. Sound is just like their eyes and mouths.
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>一、教学目标
1、了解位似图形及其有关概念，了解位似与相似的联系和区别，掌握位似图形的性质。
2、掌握位似图形的画法，能够利用作位似图形的方法将一个图形放大或缩小。
>二、重点、难点
1、重点：位似图形的有关概念、性质与作图。
2、难点：利用位似将一个图形放大或缩小。
3、难点的突破方法：
（1）位似图形：如果两个多边形不仅相似，而且对应顶点的连线相交于一点，那么这样的两个图形叫做位似图形，这个点叫做位似中心，这时的相似比又称为位似比。
（2）掌握位似图形概念，需注意：
①位似是一种具有位置关系的相似，所以两个图形是位似图形，必定是相似图形，而相似图形不一定是位似图形；
②两个位似图形的位似中心只有一个；
③两个位似图形可能位于位似中心的两侧，也可能位于位似中心的一侧；
④位似比就是相似比。利用位似图形的定义可判断两个图形是否位似。
（3）位似图形首先是相似图形，所以它具有相似图形的一切性质。位似图形是一种特殊的相似图形，它又具有特殊的性质，位似图形上任意一对对应点到位似中心的距离等于位似比（相似比）。
（4）两个位似图形的主要特征是：每对位似对应点与位似中心共线；不经过位似中心的对应线段*行。
（5）利用位似，可以将一个图形放大或缩小，其步骤见下面例题。作图时要注意：
①首先确定位似中心，位似中心的位置可随意选择；
②确定原图形的关键点，如四边形有四个关键点，即它的四个顶点；
③确定位似比，根据位似比的取值，可以判断是将一个图形放大还是缩小；
④符合要求的图形不惟一，因为所作的图形与所确定的位似中心的位置有关（如例2），并且同一个位似中心的两侧各有一个符合要求的图形（如例2中的图2与图3）。
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Before, the sky blue zhanzhan, the sun in the sky smile xi xi to look at us. The sun was warm on the body. The air was scented with flowers and plants. The fields are covered with green grass, bright flowers, red, yellow, pink... The flowers were blooming everywhere. The stream clear bottom, can catch small fish, shrimp. I like to go back to play, vegetable garden, vegetable garden, catching insects.
But when I went back this year, the living standards of people in my hometown had improved, but the environment had deteriorated. When I looked up, the sky was no longer blue, and it was grey. How about the warmth of the sun? I don\'t know where I\'m hiding. So I looked up for it, but couldn\'t find it. Now that there are fewer people walking, why don\'t they go out? No, I found that they switched to motorcycles and cars. Sometimes, when I was watching TV in my room, a motorcycle started and startled me, almost wrestling. This kind of noise is very harmful to the human body, may break the human ear film. Besides noise and automobile exhaust, it is easy to get sick and very pungent. There are streams in my hometown, and I don\'t know when to start. The little shrimp are gone, and the water is cloudy.
How I wish my hometown was as good as ever!
初三英语下册作文范文 第九篇
Elephant is the largest animal on land today. It weights some ninety kilograms and is about one metre high when born. When it is 12 years old, it studs over three meters and does not grow any more. Elephant is usually grey in color, having a long trunk with large ivory tusks protruding from each side of its mouth. Usually moving in groups and caring for each other, Elephant is know to be a very and gentle creamre. For many years people have used the strength of these poweful animals to move trees and heavy logs. Elephant has been and is a vital tool for people to do many things that would normally be imposs-ible.
Elephant is and will continue to be one of the greatest creatures man has ever come into contact with. Its size. beauty, and power willforever be useful to man.
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>一：学生现状分析
所任教的5—10班学生年龄在15——16岁之间，处于青春发育的高峰期，身体发育较快，男女差别较大，男生活泼好动，表现与强;女生趋于文静，不好活动。因此要因势利导，加强男生的身体素质练习，培养女生积极参与体育锻炼的习惯。
>二：教材的知识系统和结构
本册教材内容有：体育基础知识(篮、排、足球的基础知识)田径类、体操类、球类、韵律体操及民族传统体育。
>三：目的任务
1、掌握基本的体育基础知识，明确体育锻炼的作用，在锻炼中运用学到的知识。并不断巩固和提高。
2、进一步增强体质，特别是耐力素质和力量素质。
3、通过体育锻炼，培养集体主义精神，进行爱国主义教育，增强自信心，为终身体育打下坚实的基础。
>四：重点与难点
1、重点是田径的耐久跑与跳远及体操的双杠。
2、难点是耐久跑的呼吸，跳远的助跑与踏跳，双杠的向后转体180度等。
>五：教学措施与教改思路
1：随着学生身体和年龄的.增长，可多采用一些对抗性的游戏。
2：初中生对抗性强，可采用一些教学比赛，以增强学生锻炼身体的效果。
3：因材施教，分组时采用男女分组或按身体素质分组，以增强学生的自信心，在运动中享受到锻炼的乐趣。
>六：本学期考核项目
男：100米跳远双杠支撑臂屈伸
女：100米跳远仰卧悬垂臂屈伸
>七：本学期达标项目
男：50米1000米跳远铅球引体向上
女：50米800米跳远铅球仰卧起坐
初三英语下册作文范文 第十一篇
10 October 2025
I\'m so happy!ToMorrow I\'ll be one of the first students to travel into spaceship will leave the Earth at 9 \'ll take us to the can\'t wait!
The Moon is around 380,000 kilometres from the Earth,so it\'ll take us about four days to get e\'s no gravity in space,so we\'ll all be able to float around in the \'ll have to tie ourselves to our beds so that we won\'t float away in our sleep!Without gravity,our bodies may get weak,so we\'ll have to do exercises every day.
When we arrive,I\'m going to walk on the \'ll have to wear a spacesuit to help me breathe because there\'s no air on the \'m going to take as many photoes as I can,that is ,if my camera still works up there…
初三英语下册作文范文 第十二篇
这篇课文我比较喜欢，备课也就比较投入，教学的激情与个人的喜好也是密不可分，也许这也是教师个性化的一面。
再教这篇课文，我的教学重点和思路更加清楚。上完后课感很不错，想了想原因，有以下几个亮点：
第一是思路清楚，对教学目的、重难点把握明确，所以问题的设计更准确，无形中提高了课堂效率。原来我很注重教学内容的把握，后来越来越觉的教学目的、教学重难点才是重中之重，真的是“教什么比怎么教更重要”。
第二：抓住“意象”，并教给学生抓意象的那些地方怎么分析很重要，学生先自己试验体会，在教师补充，这个学习的过程很重要;真的是“教材就是个例子”。
第三，教师对教材的理解很重要，我讲“金柳”、“水草”、“潭”、“夏虫”等处学生状态很兴奋，照本宣科是得不到这样的教学享受的;要想培养个性化的教学特点，这点我认为非常重要。
第四，听读名家朗诵、我自己泛读《偶然》、学生以写带读鉴赏《沙扬娜拉》这三个设计我自己很欣赏，同时教学效果也很好，向同行推荐。读、写、听在教学中药始终贯彻才不至于满堂灌。
第五，无论怎么教学改革，我的认识是大浪淘尽始见金，一切繁华过后是*静、*淡和*凡。所以每位教师都要深入到教学中，深入到文本中，深入到学生中，没有所谓的特级教师教案，只有真正适合于你的教案。没有一劳永逸的教案，只有不断修改的教案。反过来，课文是教不完的，如果仅仅是周而复始又周而复始，我们永远不能提升自我。在这个过程中，当你能够“凝神定气”于教学本身，在学习他人的同时不被他人牵着鼻子走，不被繁花遮住双眼，那么回头来看一点会觉得教学其实应该还原它的简单，教学的一些理念无论冠以多少新的名称，最终都不应该违背语文的本色!回头再看看佩服的还是我们的老教育家们一句句的经典思想，如“教什么比怎么教更重要”， “教材就是个例子”等等话语是怎么品味都有味的话语。可惜的是曾经走过多少繁华，如今回头才知道简单是最美!
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A new supermarket in our neighbourhood has started business is only five minutes\' walk from our Hua asked me to go shopping with her,or rather,to see what the new supermarket was like.
We went there was spacious,clean,tidy and brightly were row upon row of goods shelves filled with various kinds of girl shop-assistants sat at two other assistants were replenishing the there were some who were just chatting with each other or just keeping watch on the customers.
We moved about,looking at the attractive things on the we only bought a few articles,Ding Hua chose a pair of slippers,and I picked up a bag of washing powder and a bottle of pickle.
It is easy and convenient shoppiing in a first of those supermarkets were introduced into our cities from the developed countries only a couple of years ago,which shows that our economics are developing we think the quality of the staff members is to be far as we know,no shop assistants are chatting with each other or keeping watch on the customers in the supermarkets in developed countries.
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Dear Mary,
I have been living in Beijing for some time now and I find it very interesting here.
There are so many similarities between Beijing and London. They are both the capital of the country and are both very important cities. Both places have huge populations. They are both the economical, political and cultural center. They both have many historical and cultrual
I also found many differences in the two cities. In London we drive on the left side of the road, while in Beijing they drive on the right side. Most people in London go to work via public transportation, here in Beijing most people rides bycicles. In London the weather is always cloudy, here in Beijing most the the time it\'s sunny. And in London most student don\'t spend their time efficiently, but here in Beijing many people speak English cause they study hard.
Regards,
Peter
初三英语下册作文范文 第十五篇
In the past few decades, our Earth has changed a lot, but to the bad direction.
Among these changes, the air pollutions resulting from a huge number of automobiles and coal-burning is almost the severest.
The severe air pollution alarms humans of the heavy load we have exerted on Earth by our insatiable production and usage of automobiles.
However, with the deepening of urbanization, more cars are needed, which will make the air pollution worse.
Therefore, the following actions should be taken.
First, we should apply the most cutting-edge technologies in order to adopt new forms of energy as substitutes for fossil fuels.
Second, try hard to develop possible transportation means, which are enviromental friendly.
So that the citizens can reduce the dependence on cars.
In short, our humans should take responsibilities for the air pollution and have to find ways to solve this problem.
翻译：
在过去的几十年里,我们的地球已经改变了很多,但坏的方向。
在这些变化中,空气污染造成大量的汽车和燃煤几乎是最严厉的。人类严重的空气污染警报的重负载施加在地球上的我们永不知足的生产和使用汽车。然而,随着城市化进程的深入,需要更多的汽车,这将使空气污染严重。
因此,应采取以下行动。第一,我们应该运用最先进的技术,以采用新能源作为化石燃料的替代品。第二,努力发展各种交通方式,环境友好。
所以,公民可以减少对汽车的依赖。简而言之,我们人类应该采取空气污染的责任和必须找到方法来解决这个问题。
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Less Pressure, Better Life Hello, boys and girls! Pressure is a serious problem in today’s world. Students in our class are under too much pressure. Some students can’t get on well with their classmates, while others may worry about their exams. I’m always under pressure, too. My parents want me to be the top student in class. So they send me to all kinds of training classes at weekends. Last Monday evening, I had a talk with my mother. I told her I was not lazy. I really felt tired. I needed time to relax. My mother agreed with me at last. So I think a conversation with parents is necessary to solve the problem. That’s all. Thank you!
更少的压力，更好的生活你好，男孩和女孩！压力是当今世界的一个严重问题。我们班的学生承受太大的压力。一些学生和他们的同学相处不好，而另一些学生则会担心考试。我总是在压力下。我父母想让我成为一流的学生。所以他们在周末送我去各种培训班。上个星期一晚上，我和我的妈妈说了一次。我告诉她我不懒。我真的感到很累。我需要时间放松。我妈妈终于同意了。所以我想和家长的对话是解决问题的必要的。
初三英语下册作文范文 第十七篇
The trickle of the stream on the bottom, with springs xxxding-dongxxx qing son crisp sound; The undulating mountain stands erect, imposing overcome all things; It is green and luxuriant. Trees, high, stands on the mountain, show the spirits of a daring not afraid; That open in the wild flowers of various mountain, is varied, the pure and fresh flowers make the person find the scenery pleasing to both the sweet. But that was all have become memories, is facing a murky water, batteries, plastic bags have polluted the land, industrial waste gas, automobile exhaust pollution the air, trees and flowers are hard to meet again, only can see is just a weak looking trees flowers and plants, all everything has disappeared, the earth on a red alert. The national President got together for a meeting for three days and three nights... xxxAll the people moved to the moonxxx after the meeting, to discuss, they issued such a command. According to the scientists observed earth damage is too severe, human will not far from the end of the world, if you don\'t leave the earth, mankind had to count the days
such as dead. Now the moon, built with modern humans in the human ancestors, has taken on a new look.
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Last year, my father bought a lovely pet for me. She has four white paws and a white and yellow tail. She has two small ears, two green eyes and eight whiskers on her face. Her name is Sally and she is one year old.
Do you know what it is? A cat? Yes, it is a cat. She has very short fur and she is quite small. She weighs about 2 kilograms. She is usually very friendly and quiet. We never frighten her or pull her tail or ears. She likes walking around me and playing with me.
If she is hungry, she will miaow. Usually, she eats food from a tin, but her favorite food is fish. She likes juice if it is not too cold. She likes to chase and catch mice and sometimes she plays with butterflies. Sally often plays with balls and pieces of string. She does not like dogs and she hates the rain. She likes sitting on the sofa and watching TV.
Sally is a very good friend, but she is quite lazy! She never worries because we take good care of her. She is always a happy cat.
去年，我的父亲买了一个可爱的宠物我。她有四个白色的爪子和白色和黄色的尾巴。她有两个小耳朵，两个绿色的眼睛和八个胡须在她的脸上。她的名字是莎莉和她一岁。
你知道是什么吗？ 一只猫？是的，这是一只猫。她有很短的毛皮和她是相当小。她的体重约2公斤。她平时很友好，环境安静。我们从来不吓唬她还是拉她的尾巴或耳朵。她喜欢走在我身边和我一起玩。
如果她是饿了，她会咪。通常情况下，她吃的食物从锡，但她最喜欢的食物是鱼。她喜欢的果汁，如果它不太冷。她喜欢追逐和捕捉老鼠有时她与蝴蝶玩。莎莉经常玩弄球和串片。她不喜欢狗，她讨厌下雨。她喜欢坐在沙发上，看电视。
萨利是一个很好的朋友，但她还是比较懒惰！她从来不担心，因为我们把她照顾好。她始终是一个快乐的猫。
初三英语下册作文范文 第十九篇
Thuesday Nov. 16, 20_ Fine
I took my school report and came back home cautiously only to find mother wasn’t at home. She went to my aunt’s and wou!d come back in the evcning. I knew that fi’om a note on the table. I was still a little bit frightened as if mother would come back suddenly.
Seeing the low marks on the school report and remcmbering mother’s cold face, I almost trembled with fear. lf mother know I got so low marks oa the subjects, especially English, she would tear all my cartoon books which are my fovourite. I have been treating them as my own life for a long time. But mother always thought cartoon perted my attention from study and had a bad effect on me. Frankly speaking, I had realized it. Mother hated those books. She had warned me if I got low marks once more she would get rid of them. I Still wanted to keep those books even if I would mever touch them from then on. What should I do? I knew that any persuation was in vain. I would prevent mother from doing that.
A good idea stroke me. I gathered all the books and put them in a box. Then, I hid the box under my bed. Having done it carefully, I had a breathing spell.
Opening the English book, I sat at the desk and began to read. It was really the time that I learned English carefully, I thought.
初三英语下册作文范文 第二十篇
One day during the summer holiday, my mother told me to go to the duck restaurant to sell roast duck. I went happily to the duck restaurant.
I heard that the duck restaurant was very good at business. The team that sells the roast duck is long and old. I routinely followed in the queue, just as I silently waiting, suddenly a beautiful aunt came and she willy-nilly, walked to the front of the team, said: xxxboss, to half a duck.xxx I saw this scene, walked up to her, gently said to her: xxxaunt, you buy things to wait in line.xxx The aunt glanced at me and said, without looking at her, xxxcan you manage it, little guy?xxx I was so angry that xxxaunt you have to wait in line to buy something, don\'t you understand?xxx The people who sell the roast duck nearby saw the fierce behavior of auntie, and they all began to talk about it, accusing the aunt of the wrong thing. I saw aunt face go red, the roast duck did not buy, turn away.
It had been a long time, but my aunt\'s domineering manner was always on my mind. I think that every one of us is going to get into the habit of doing everything from a young age to a voluntary compliance. Don\'t let others say it easily.
This is something we should all know.
初三英语下册作文范文 第二十一篇
While, a few years in the past, my hometown changes a lot! Look, the whole city is just like a big forest, streets clean, no dust, trees and flowers in full bloom, the air was filled with the fresh taste, we are living in a world of green.
In addition to the beauty of environment, modern technology has also advanced, all kinds of robot will deal with all kinds of garbage, waste water, waste gas, waste.
I saw hometown is so beautiful, mind the hometown ten years ago: although the high-rise buildings, road spacious, but the green is poor, little road lined with trees, wind, dust float in the sky, the colorful plastic bags everywhere, alas, the air is terrible.
When people do not take the environmental protection, do not care for the environment around you. They said we are a small community garden, small garden center has a small pool of water, has just completed, the water on the bottom, it kept many goldfish, but people always throw plastic bags, when viewing GuaGuoPi, branches in the water, over time, small pools of water turbidity, people pass by is wu wear the nose, the fish are dead, that are the result of the people do not care for the environment.
People realize the important of protecting the environment. Little by little, began to take good care of the environment, with actions build communities, to protect their homes
初三英语下册作文范文 第二十二篇
The movie Harry Portter is favored by the people all around the world and the novels are read by fans. Though the movie has ended, the three main protagonists are remembered all the time. Emma Watson is one of the main protagonists. She plays the role very well and she never gives up her study, which sets the great example to the young people. After the end of the movie, Emma goes to the top university, though she continues her acting career, she still focuses on her study. When she graduates, she works on promoting the equality between men and women. She becomes the spokesman of feminism and she gives the inspiring speech He For Her.
Everybody gives high praise to this girl. She’s grown up and becomes a strong woman. Her speech is supported by the public.
初三英语下册作文范文 第二十三篇
xxxOct,1 of every year is our National is Oct 1st,20_ and is also our National is a important festival in Ｃ Fｉve- Star Flag is flying high in the sky of the Tian\'anmen Square. And we can have a eight-- days the holiday,people can go to some places of interest for visiting.
On the early morning of the 1st day, I had my breakfast quickly with my family, and then went shopping outside with my several lunch, I went to the park and played badminton with my younger had planed to travel to some places of interest but yoｕcan see so many people ， so many cars，and traffic jam everywhere , so I spent the holiday at home. I got together with my family to enjoy the moonlight, discussed some interesting topics,talked about the legends such as xxxChangErxxx. Of course,I didn\'t forget to do my homework. According to plan， I did my homework everyday,so I think I had a good time and I am very happy. And I wish everyone has a happy holiday.
每年的10月,1日是我们的国庆日。今天是,20_年的10月1日,也是我们的国庆节。在中国这是一个重要的节日。五星国旗在天安门广场上空中高高飘扬。我们可以有一个8天的假期。节日期间,人们可以去一些名胜古迹参观。
在第一天的清晨,我和家人很快就吃完了早餐,然后和我的几个朋友去购物。午饭后,我去了公园，和我的弟弟和打羽毛球。我本来打算前往一些有趣的地方,但看到人多,车多,到处都塞车,所以我就在家度假了。我和家人一起欣赏月光,讨论了一些有趣的话题,谈了一些传奇故事,例如“長娥奔月”。当然,我没有忘记做功课。根据计划,每天我都做作业的,所以我过得很愉快，也很开心
初三英语下册作文范文 第二十四篇
>一、指导思想
深入贯彻《初中数学新课程标准》，以学生发展为本，以改变学习方式为目的，以培养高素质的人才为目标,培养学生创新精神和实践能力为重点的素质教育，探索有效教学的新模式，义务教育阶段的数学课程，其基本出发点是促进学生全面、持续、和谐地发展。
它不仅要考虑数学自身的特点，更应遵循学生学习数学的心理规律，强调从学生已有的生活经验出发，让学生亲身经历将实际问题抽象成数学模型并进行解释与应用的过程，进而使学生获得对数学理解的同时，在思维能力、情感态度与价值观等多方面得到进步和发展。 以课堂教学为中心，紧紧围绕初中数学教材、数学学科“基本要求”进行教学，针对近年来中考命题的变化和趋势进行研究，收集试卷，精选习题，建立题库，努力把握中考方向，积极探索高效的复习途径，力求达到减负、加压、增效的目的，力求中考取得好成绩。
>二、学情分析
九年级（1、2）班共77人，其中男生41人，女生36人。上期两个班成绩一般，两极分化严重。经过一期的努力，很多学生在学习习惯方面有较大改进，学习积极性有所提高。也有少数学生自制能力较差，特别是到了最后一期，对自己要求不严，甚至自暴自弃。这些都需要针对不同情况采取相应措施，耐心教育。
>三、教材分析
本册教材共分四章，分别是：解直角三角形、简单事件的概率、圆、投影与三视图。这些内容都是初中代数、几何及概率统计中的重要内容，起作承上启下的作用，它既是对已学过的知识的巩固和加深，又是为今后学习奠定基础。
本学期的新内容只剩两章：圆和投影与三视图。圆的主要内容是圆的定义和性质，点、直线、圆与圆的位置关系，圆的切线，弧长和扇形的面积，圆锥的侧面展开图；投影与三视图的主要内容是*行投影和中心投影，三视图。涉及的概念、定理较多，应弄清来龙去脉，准确理解和掌握概念与定理。
根据三视图描述基本几何体或实物原型，是教学难点。
>四、 教学目标
1、情感态度与价值观：通过学习交流、合作、讨论的方式，积极探索，激发学生的学习兴趣，改进学生的学习方式，提高学习质量，逐步形成正确地数学价值观，使学生的情感得到发展。
2、知识与技能：理解点、直线、圆与圆的位置关系，弧长和扇形的面积，圆锥的侧面展开图，*行投影和中心投影，三视图。掌握圆的切线及与圆有关的角等概念和计算。教育学生掌握基础知识与基本技能，培养学生的逻辑思维能力、运算能力、空间观念和解决简单实际问题的能力，使学生逐步学会正确、合理地进行运算，逐步学会观察分析、综合、抽象、概括。会用归纳演绎、类比进行简单的推理。提高学生学习数学的兴趣，逐步培养学生具有良好的学习习惯，实事求是的态度。掌握初中数学教材、数学学科“基本要求”的知识点。
3、过程与方法：经历探索过程，让学生进一步体会数学来源与实践又反过来作用于实践。通过探索、学习，使学生逐步学会正确、合理地进行运算，逐步学会观察、分析、综合、抽象，会用归纳、演绎、类比进行简单地推理。围绕初中数学教材、数学学科“基本要求”进行知识梳理，围绕初中数学“四大块”主要内容进行专题复习，适时的进行分层教学，面向全体学生、培养全体学生、发展全体学生。
4、预期目标：合格率100％ 优秀率30％ *均分105分。
——初三下册政治知识重点归纳3篇
初三英语下册作文范文 第二十五篇
>一、指导思想：
新学期里，本人将用心理解校园分配给自己的各项教育教学任务，以强烈的事业心和职责感投入工作。遵纪守法，遵守校园的规章制度，工作任劳任怨，及时更新教育观念，实施素质教育，全面提高教育质量，持续严谨的工作态度，工作兢兢业业，一丝不苟。热爱教育、热爱校园，尽职尽责、教书育人，注意培养学生具有良好的思想品德。认真备课上课，不敷衍塞责，不传播有害学生身心健康的思想。
>二、教学常规：
我将用心从提高课堂教学效益的各个侧面探讨提高课堂教学效益的因素。我将用心学习，翻阅有关资料，对教育理论、目标教学、教学方法、学法指导、智力因素和非智力因素等进行再认识，提高用理论来指导实践的潜力。用心实行目标教学，根据教材和学情确定每节课的重难点。*时备好课，上好课，向45分钟要质量。坚持周前备课，努力做到备课标、备教材、备学生、备教具，备教法学法。从知识潜力两方面精心设计教案，并用心地使用各种电教器材，提高课堂教学效益，坚决杜绝课堂教学的盲目性和随意性。在课堂教学方面我力争课堂解决问题，在教学中抓关键，突重点，排疑点，讲求教法，渗透学法，既教书更育人，使学生的身心得到全面和谐的发展。课堂上语言准确简洁，突出重点，突破难点，精讲多练，充分发挥教师的主导作用和学生的主体作用，使学生的听、写、读等综合潜力都得到提高。
>三、教研工作：
我将用心参加教学研究工作，不断对教法进行探索和研究。进一步完善课题研究，努力探索体育教学系统化，注重学生的兴趣的培养，提高学生的身体素质，为“健康第一”打下坚实的基础，为学生的终生体育打下良好的基矗
>四、出勤：
在工作中我必须要做到不迟到、不早退，按时坐班，*时团结同志。作为一名教师，我必须自觉遵守校园的各项规章制度，以教师八条师德标准严格要求自己，工作严肃认真，一丝不苟，决不应付了事，得过且过，以工作事业为重，把个人私心杂念置之度外，按时完成领导交给的各项任务。
>五、学期工作目标：
透过本期教学，使学生能更好地提高自己的身体素质，为今后继续学习打下良好的基矗使学生在德、智、体各方面全面发展。
——初三下册英语教学设计3篇
初三英语下册作文范文 第二十六篇
Last weekend we went to the countryside to have a took several sandwiches and some bottles of water with us for lunch. Of course we didnt forget to take some fruit and we even took some tomatoes and cucumbers.
We left home quite early in order to avoid the traffic two hours later, we came to a nice place. It was near a river. We put our bicycles under the trees and went swimming. It was a very hot day. The water was very refreshing.
After having a swim, we had lunch in the cool shade under the trees. Then we went for a walk. We didnt come back home until the night fell.
初三英语下册作文范文 第二十七篇
承担责任中成长
1、 承诺形式：口头形式(宣誓、诺言)，书面形式(合同、保证书)
2、 承诺是责任产生的重要来源，而不是唯一的来源。
责任的来源：养育 承诺 分配 任命 职业 法律 习俗 公民原则 道德原则
3、 责任是对一个人做或不做某些事的要求，它的产生于人们之间的相互关系中，表现在社会生活的方方面面。
4、 不同的人在社会关系中的身份不同，责任就不同。(P19在生活中，我有那些责任? 答：作为子女，多家务、赡养扶助父母;作为学生，尊师重教、勤奋学习;作为社区居民，关心社会公益，增进邻里团结……)
5、 承担责任意味着付出一定的代价，同时可得到好处。
6、 承担责任付出那些代价?
答：①耗费时间，影响发展自己的兴趣和爱好;②承受心理压力，耗费体力和精力，影响健康;③使自己的一些利益受到损失;④更有可能危及到自己的生命。
7、 P20书本材料中，李岚都付出那些代价呢?
对她的做法作出评价：积极承担责任是做人基本要求，李岚付出代价的背后是她对人生价值的正确理解，使她的人生更有意义，更有价值。
8、 承担责任总会付出一定的代价，但人们不能因此逃避责任，推卸责任。
9、 承担责任有什么作用(好处、意义)?
答：①促进自己的成长和发展;②承担压力，而压力会产生动力，充分发挥潜能克服困难，实现目标;③赢得别人的信任，得到别人的帮助和支持;④获得自尊和自信，获得社会的承担的承认和赞誉;⑤建立起良好的人际关系和稳定，和谐的社会秩序，促进社会的文明、进步和发展。
10、不承担责任有什么后果(影响、坏处)?
答：①对自己不负责任，会受到道德谴责;②失去别人的信任，得不到别人的帮助和支持;③对他人的利益和社会造成严重危害的受到法律制裁。
11、 怎样承担自己的责任?
答：①认识到自己应付的各种责任，树立起强烈的责任意识;②从我做起，从点滴小事坐起，持之以恒，才能逐步养成负责任的`习惯;③学会在不同的责任面前进行选择。
12、 道德和法律是维护良好社会秩序的有利武器。
每个社会成员都负有遵守社会公德、遵纪守法、维护社会秩序的责任。
13、 依法维护社会秩序包括那些方面?(公共秩序 社会管理秩序 公共安全
14、 服务社会、奉献社会，我们最有条件做到的是服务和建设自己所在的社区。
15、 我们如何服务社会、奉献社会?
答：遵守社区公约，维护社区秩序，积极开展居民互助，关心帮助孤寡老人，定期进行卫生扫除，利用多种形式宣传科学文化知识，参与文体活动。
16、 积极参与社会公益活动是服务社会，奉献社会的好形式。
——初三下册语文教学反思：《再别康桥》?3篇
初三英语下册作文范文 第二十八篇
Earth\'s survival is our homeland, we must take good care of Mother Earth.
I grow bamboo in the home -- Al. Al Green is the natural world. Here is the world\'s largest and most species-wide xxxbamboo kingdom,xxx Al bamboo Boyuan;
One Pitt ... xxxChina\'s large farmersxxx;
A magnificent Tianhuangping station;
Hailed as the finest tea in the village have Baicha. Al has a long history and the humanities cultures that have deep cultural foundation. Al ecological environment is very good, fresh air, many people like to come and tour, vacation.
Ngan Hang world famous, the famous director Feng here ever xxxentertainedxxx, but also the world\'s second and Asia\'s first Tianhuangping pumped hydroelectric and very ambitious, attracted many visitors from around the world, I grew up in the village of pride. Al in the development of tourism while also focusing on landscaping, the village environment good. I think it is very important to the ecological environment, Al is our home, we should take good care of her. 20_ Olympic Games will be held in Beijing, we should protect the environment, to our friends around the world left good impression.
Earth is our common homeland of humanity, we should make to protect her. Let us together to build a better planet. Then we will live more comfortable.
初三英语下册作文范文 第二十九篇
China, deep in the heart of the Gebi Desert, was once a great city.
Cattle are one cause of the problem. In good years, famers increase the numbers of their cattle. Then one year, the rains fail to come. The farmers do not want to kill any of their
cattle, so the cattle eat all the grass and anything that grows rains fail to come. The farmers do not want to kill any of their cattle, so the cattle eat all the grass and anything that grows on poorer land. If this continues for several years, the grass never grows again and the land becomes a desert. One suggested answer is for farmers to limit the numbers of their cattle.
Another problem is that good soil is gradually lost. When trees are cut down, there is nothing to hold the soil in place on the hillside. So when if rains, the soil is washed down the hills and into the rivers. Strong winds can also blow away the valuable soil that lies on the top of the fields.
世界上沙漠的面积每年都在扩大，许多地区曾经人口众多，五谷丰登，而今却成了沙漠。中国的敦煌曾经是一个大城市，而现在却深深陷入戈壁滩的腹地。
造成戈壁滩的原因之一是牲畜问题。年景好时，农民就增加牲畜饲养的头数。后来有一年天没有下雨，农民又不想把牲畜杀掉。因此，牲畜就把草和更加贫瘠的土地上所长的任何东西全都吃光。这种情况如果继续几年，那么，草就再也长不出来了，土地也就变成了沙漠。有人提出的解决办法是让农民限制饲养牲畜的数量。
另外一个问题就是沃土逐渐流失。树木被砍伐了，山坡上就没有什么东西能够把土壤保持住了。因此，下雨的时候，土壤从山上被冲刷下来，流到河里去了。大风也可能把田地表面的肥沃土壤刮走。
本文档由028GTXX.CN范文网提供，海量范文请访问 https://www.028gtxx.cn
